
Vstoupili jsme již do třetí desítky v počtu pořádání tradičních setkání distributorů, 
koncových zákazníků a obchodních partnerů, jež jsou standardně v dvouleté periodě 
organizovány komerčním úsekem. Letošní setkání bylo výjimečné. Covidová pauza 
zapříčinila posun akce plánované původně na rok 2020 o další dva roky.  
A tak po čtyřleté přestávce bylo dlouho očekáváné setkání konečně realizováno.  
Ve dnech 18. – 20. května, po předešlé sérii setkání realizovaných výhradně na Moravě, 
jsme se vrátili do lokality Čapího hnízda.
V předvečer hlavního konferenčního 
dne proběhla registrace. Nutno po-
dotknout, že i přes doznívající covidová 
opatření a nově vzniklou krizovou situ-
aci v Evropě, dorazili účastníci z celkem 
26 zemí. Za zmínku stojí, že přicestovali 
hosté až z Austrálie, USA, Anglie, Izra-
ele, Indie, Egypta, ale i z v současnosti 
tolik zkoušené Ukrajiny. 
Dopoledne dalšího dne bylo tradičně 
věnováno přednáškám. Konferenci 
Precheza 2022 slavnostně zahájil ge-
nerální ředitel Ing. Ivo Hanáček a ve 

své pre-

zentaci představil aktuální informace 
o společnosti Agrofert a.s., včetně sou-
časné vlastnické struktury a aktuálních 
hospodářských výsledků skupiny. 
Jako druhý řečník vystoupil pan Reg 
Adams z londýnské společnosti Arti-
kol, jež opět přijal naše pozvání a po 22 
letech zavítal na Konferenci Precheza. 
Pan Adams se celoživotně věnuje sta-
tistikám pigmentů a na toto téma byla 
připravena i jeho přednáška. Publiku 
představil trendy z oblasti titanové 
běloby i ostatních pigmentů. Komerční 
ředitel Ing. Marian Bartoš, MBA v úvo-

du své přednášky představil tým 
obchodního úseku, uvedl bilanci 
prodejů s rozložením do teritorií 
i aplikačních směrů a přiblížil hos-
podaření společnosti. Dále před-

stavil aktuální skladbu výrobkového 
portfolia včetně detailu balení a tíživé 
kampaňovitosti výroby některých pro-
duktů. 
Výrobní ředitel Ing. Pavel Valášek infor-
moval o stavu současných výrobních 
kapacit a úskalích rozvojových pro-
jektů. Dále pak sumarizoval ukončené 
a aktuálně připravované rozvojové in-
vestiční projekty z oblasti sortimentu, 
životního prostředí a přípravy rozvoje 
kapacit. Tímto byl završen první dopo-
lední přednáškový blok.
Úvod druhého přednáškového blo-

ku patřil představení 

„Červené knihy“ o železitých pigmen-
tech Fepren, jež byla vydána už před 
zrušenou konferencí v roce 2020. 
S osobitým humorem se příspěvku 
zhostil RNDr. Petr Pikal, kdy téma pest-
rých pigmentů obohatil o střípky z his-
torie, současnosti a fakticky i budouc-
nosti. Současný stav legislativy a její 
reálné hrozby dopadající na chemický 
průmysl přiblížil ve svém příspěvku Ing. 
Pavel Mikulík, MBA.
Další prostor byl vymezen našim hos-
tům. První z nich byl Ing. Jakub Noll, 
který představil Asociaci výrobců ná-
těrových hmot, vč. jejich členů. Dále 
nastínil trendy v oblasti výroby a pro-
deje barev. Emotivně laděnou prezen-
taci pak přednesla zástupkyně ukra-
jinské společnosti Velta paní Olena 
Lesniak. I v nelehké době společnost 
těží, zpracovává, a hlavně svým zákaz-
níkům, bez větších problémů, dodává 
surovinu pro výrobu TiO2 i pro meta-
lurgické účely. 
Téma z oblasti kosmetiky a pigmento-
vého i nepigmentového použití TiO2 
přednesla Ing. Hana Clegg, zástupky-
ně americké firmy Kobo Products. Vy-
zdvihla mimo jiné i jedinečné vlastnosti 
anorganických UV absorbérů, které 
brání prostupu celého spektra škodli-
vého záření a tím chrání pokožku osob 
vystavených slunci. 
Závěr konference patřil aplikaci železi-
tých pigmentů v betonových taškách, 
kterou prezentoval Ing. Tomáš Bábics 
ze společnosti Terrán. Mimo trendů 
v oblasti střešních krytin byla před-
stavena řada inovativních 
t e c h n o l o g i í , 
vč. solárních 
střešních tašek. 
V odpoledních 
hodinách pak 
již byla vedena 
separátní jednání. 
Hosté měli mož-
nost využít řady in-
dividuálních aktivit, 
které jsou díky záze-
mí farmy stále širší. Fi-
nální společenský večer byl obohacen 
kulturním programem. 

Poslední den již patřil případným 
nerealizovaným jednáním, po kte-
rých následoval odjezd všech zú-
častněných. 
Konference se zúčastnilo přes-
ně 100 účastníků, mnozí z nich 
neskrývali radost z toho, že se 
lze zase setkávat a probírat zá-
ležitosti pracovního i osobního 

života tváří v tvář. Četné reakce, a nut-
no říci, že jen pozitivního charakteru, 
jsme obdrželi ihned po skon-
čení akce, ně-

které z nich jsou 
uvedeny zvlášť na okrajích to-
hoto článku. Ohlasy jednoznačně po-
tvrzují smysl těchto setkání. Kladně byl 
hodnocen vyvážený obsah akce. Díky 
profesionální práci, nasazení a tvůrčí-
mu přístupu všech zainteresovaných 
pracovníků, v čele s Mgr. Simonou 
Hánovou, lze celou akci hodnotit opět 
jako úspěšnou!

 Jan Přikryl
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Reg Adams s Marianem Bartošem

Jsme rádi, že můžeme být 

součástí konference a vždy si 

užíváme zde strávený čas.

Larry Walters, ISM, USA

Bylo nám potěšením se 

znovu setkat. Velké díky 

za Vaši pohostinnost a za 

perfektní organizaci.

Marco Sadino, AGROFERT 

ITALIA SRL, Itálie

Jen bych chtěl poděkovat týmu Prechezy za uspořádání 
tak skvělé konference. Uprostřed všeho, co se děje v našem současném světě, jste uspořádali skvělé prezentace, které nám pomohou lépe porozumět obchodu s TiO2.Michael Ravitz, Universal Preserv-a-chem Inc., USA

Bylo mi potěšením, setkat 
se s týmem Prechezy na 
konferenci.Akce byla dobře zorganizovaná, vše bylo 

prostě perfektní.Virendra Desai, KANTILAL 
B DESAI & SON, Indie

21. Zákaznické dny a Konference Precheza

Akce byla velmi pěkná, zajímavá a skvěle zorganizovaná. Bylo to potěšení se zúčastnit a zahřálo mě to u srdce v těchto náročných časech.
Zasílám povzbuzující pozdravy ze Švýcarska a díky za nepřetržitou dobrou spolupráci.Maria Neumann, Alberto Luisoni,  Švýcarsko

Děkuji mnohokrát. Bylo mi 
potěšením znovu se zúčastnit 
konference Precheza!
Marta Galí, Proquimac, 
Španělsko

Díky za pozvání. Velmi užitečně 

strávený čas díky mnoha informacím 

a prezentacím.

A dobré pivo a jídlo také učinily 

konferenci úspěšnou.

Zoltán Horvát,  

Terrán, Maďarsko

Jménem DKSH Nordic bych Vám rád poděkoval za uspořádání letošní konference v Olbramovicích.Projevy, lidé, setkání, mezinárodní atmosféra, hezké okolí atd.
Víme, že je za tím spoustu práce. Bylo to opravdu pár dní, na které nikdy nezapomeneme.

Magnus Wall, DKSH Nordic A/S, Dánsko


